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Abstract (en)
The stage has a sealing unit including a flat annular sealing plate (80) extended radially between a downstream annular external edge (36) of a
distributor (12) and an upstream end of a ring (28), where the plate is made of metal. The plate has an axial support unit that is supported against
a downstream surface (64) of the edge of the distributor. The plate has a median annular part that is spaced axially from the edge of the distributor.
The part is axially supported against the upstream end of the ring. The plate is elastically stressed in axial direction by the upstream end of the ring.

Abstract (fr)
Etage de turbine dans une turbomachine, comprenant une roue montée dans un anneau (28) porté par un carter de turbine (16), et un distributeur
(12) situé en amont de la roue et comprenant un rebord annulaire externe (36) d'accrochage sur le carter de turbine, l'étanchéité étant assurée entre
le rebord externe du distributeur et l'extrémité amont de l'anneau (28) par une tôle annulaire radiale (80) en appui axial à sa périphérie interne et à
sa périphérie externe, contre une face aval (64) du rebord externe du distributeur, sa partie annulaire médiane étant espacée axialement du rebord
externe du distributeur et en appui axial sur l'extrémité amont de l'anneau.
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